

ОГЛАВЛЕНИЕ

Акопян Ж. А. Новая разновидность <i>Pyrus hircana</i> Fed. (Rosaceae) из области Вайоц Дзор Армении.....	4
Оганезова Г. Г. Морфологические составляющие адаптивного комплекса некоторых видов рода <i>Potentilla</i> s. l.	12
Асатрян М. Я., Оганесян М. Э. Ревизия коллекции типов Гербария Института ботаники Национальной академии наук Республики Армения (ERE), 5. (Дополнения).....	32
Элбакян А. А. Новые данные по распространению некоторых видов семейства <i>Brassicaceae</i> флоры Армении.....	36
Джанджугазян К. З., Файвуш Г. М. Прогнозируемое изменение климата как угроза редкому виду <i>Potentilla porphyrantha</i> (Rosaceae).....	39
Маркарян Л. В., Нанагюлян С. Г. Конспект биоты макромицетов Шикаохского заповедника Армении.....	47
Айрапетян А. М. Морфология пыльцы деревьев и кустарников Армении (Angiospermae. XI. <i>Rosaceae</i> . Род <i>Pyrus</i>).....	77
Мартirosян Л. Ю. Воздействие органического препарата “Зулал” на рост и развитие видов рода <i>Primula</i> L.	91
Правила для авторов	96
Указатель новых названий и комбинаций, публикуемых в сборнике «Takhtajania», 7	101

CONTENTS

Akopian J. A. A new variety of <i>Pyrus hircana</i> Fed. (<i>Rosaceae</i>) from Vayots Dzor province of Armenia	4
Oganezova G. H. The morphological components of the adaptive complex of some species of the genus <i>Potentilla s. l.</i>	12
Asatrian M. Ya., Oganesian M. E. Revision of the types collection of herbarium of the Institute of botany, National Academy of Sciences, Republic Armenia (ERE), 5. (additions)	32
Elbakyan A. H. New data on the distribution of some species of <i>Brassicaceae</i> of Armenian flora.	36
Janjughazyan K. Z., Fayvush G. M. Forecasted Climate change as a threat to the rare species <i>Potentilla porphyrantha</i> (<i>Rosaceae</i>)	39
Margaryan L.V., Nanagulyan S. G. Checklist of biota of macromycetes of Shikahogh State Reserve (Armenia)	47
Hayrapetyan A. M. Pollen of trees and shrubs of Armenia (Angiospermae. Xi. <i>Rosaceae</i> . Genus <i>Pyrus</i>)	77
Martirosyan L. The influence of the organic substance “Zulal” on the growth and development of the species of <i>Primula</i> L.	91
Instructions for authors	96
Index to new names and combinations appearing in «Takhtajania», 7	101

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Հակոբյան Ժ. Ա. <i>Pyrus hyrcana</i> Fed. (Rosaceae) նոր տարատեսակ Հայաստանի Վայոց ձորի մարզից.....	4
Օգանեզովա Գ.Հ. <i>Potentilla</i> s. l. ցեղի որոշ տեսակների հարմարվողական համալիրի մորֆոլոգիական բաղադրիչները.....	12
Ասատրյան Մ. Յ., Հովհաննիսյան Մ. Է. Հայաստանի Հանրապետության Գիտությունների Ազգային Ակադեմիայի Բուսաբանության ինստիտուտի Հերբարիումի (ERE) տիպային հավաքածուի վերաստուգում, 5: /Լրացումներ/	32
Էլբակյան Ա. Հ. Հայաստանի ֆլորայի <i>Brassicaceae</i> ընտանիքի որոշ տեսակների տարածվածության նոր տվյալներ	36
Ջանջուղազյան Կ. Զ., Ֆայվուշ Գ. Մ. Կլիմայի կանխատեսվող փոփոխությունը, որպես վտանգ <i>Potentilla porphyrantha</i> (Rosaceae) հազվագյուտ տեսակի համար	39
Մարգարյան Լ.Վ., Նանագյուլյան Ս.Գ. Հայաստանի Շիկահող պետական արգելոցի մակրոմիցենների բիոտայի համառոտագիր	47
Հայրապետյան Ա. Մ. Հայաստանի ծառերի և թփերի ներկայացուցիչների ծաղկափոշու ուսումնասիրությունը (Angiospermae. XI. Rosaceae. <i>Pyrus</i> ցեղը)	77
Մարտիրոսյան Լ. Յ. "Զուլալ" օրգանական պրեպարատի ազդեցությունը <i>Pimula</i> L. ցեղի տեսակների աճի և զարգացման վրա:	91
Կանոններ հեղինակների համար	96
"Takhtajania" ժողովածուի 7-րդ պրակի հրատարակվող նոր անունների ցանկ	101